
 
 

 

 

Verslag  : Kwartaaloverleg Gemeente Oosterhout - bestuur VNO-NCW Amerstreek     

Datum :  8 juni 2023  
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Deelnemers  

Gemeente Oosterhout: Dees Melsen, Gwen van Mook, Hanneke Klerks, Joost Stoker, Jolanda Smit (BMN), 

Ingeborg Haars (BMN) 

VNO-NCW Amerstreek: Arie Rietveld, Chris Kieboom, Thijs Rodenburg, Roeland Janus, Sanne Geerts, Marcel 

van den Brink, Susanne Lambregts 

 

Algemeen  

1. Opening  

De deelnemers aan de vergadering stellen zich kort voor. Sanne Geerts is aangesloten als nieuw 

bestuurslid van VNO-NCW Amerstreek.  

2. Verslag en actiepuntenlijst 28 maart 2023  

Verslag is akkoord bevonden.  

Arie is bij de bijeenkomst over waterstof geweest bij Chemelot. Complimenten voor Piet 

Ackermans die zich hier vanuit Oosterhout voor inzet. NB: Piet krijgt een andere rol binnen de 

gemeente, hij gaat vooral grotere projecten doen zoals waterstof. 

Naar aanleiding van het verslag: ontwerp Hooipolder is hier terug te vinden: 

https://www.a27houtenhooipolder.nl/tracekaart/default.aspx    

https://a27houtenhooipolder.nl/home/2278404.aspx  

3. Stand van zaken onderzoek grote bedrijventerreinen  

Buck Consultants heeft vandaag het laatste bedrijventerrein bezoek. Het betreft een breed 

onderzoek waarin naast verduurzaming ook onder meer mobiliteit, uitstraling, vergroening en 

potentiële verplaatsingen worden meegenomen. De verwachting is dat de uitkomsten na de zomer 

worden gepresenteerd. 

4. Camerabeveiliging  

Vijf Eiken is op dit moment bezig met een onderzoek, de gemeente doet dit ook voor Everdenberg 

Oost. De uitkijkruimte van CON (Camera Observatie Nederland) in Kaatsheuvel ziet er erg goed uit. 

Actie gemeente: na definitieve keuze voor Everdenberg-Oost bestuur VNO informeren over het 

gekozen camerasysteem. Als bij Weststad het contract met SBBO afloopt is het een natuurlijk 

moment om ook hiernaar over te gaan. 

5. Subsidieregeling bedrijventerreinen  

Weststad, Vijf Eiken en Hoevestein hebben het positieve subsidie besluit al ontvangen. Volgend 

jaar doen er hopelijk nog meer bedrijventerreinen mee.  

6. Status asielzoekers / arbeidsmigranten Statendamweg  

De vergunning wordt naar verwachting binnenkort verleend. Belangrijk om ook aandacht te 

hebben voor verkeersveiligheid gezien de toename van verkeer over de Statendamweg en de 

doelgroep die hier komt te wonen.   
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9.15 - 10.30 uur Thema Mobiliteit  

1. Presentatie Brabants Mobiliteit Netwerk door Ingeborg Haers en Jolanda Smit  

BMN is opgericht door Provincie, Rijk en Gemeenten om werkgevers op weg te helpen met 

mobiliteit.  

- Waarom zou je als werkgever aan de slag gaan met mobiliteit? 

Vanaf 2024 is er een CO2 registratieplicht voor werkgevers met meer dan 100 medewerkers. 

Zij dienen dan in beeld te brengen hoe medewerkers het woonwerk verkeer afleggen. In 2025 

moeten werkgevers deze registratie voor de eerste keer indienen.  

Daarnaast is het gezien de verwachte overlast door onder meer de reconstructie van 

knooppunt Hooipolder van belang om te kijken naar (andere vormen van) mobiliteit.  

- Wat kun je als werkgever doen?  

Dit is uiteraard bedrijfsafhankelijk en locatieafhankelijk. Stimuleren van medewerkers voor het 

gebruik van OV/fiets, elektrificeren van vervoer, thuiswerken, andere starttijden om files te 

vermijden.  

- Hoe kan BMN helpen 

Inzichtelijk maken voor een bedrijf wat mogelijkheden zijn qua alternatieve mobiliteit met een 

scan per bedrijf maar ook collectief voor een bedrijventerrein om behoeften en mogelijkheden 

inzichtelijk te maken. Suggestie om de TomTom data te gebruiken om inzicht te verkrijgen bij 

welke bedrijventerreinen / delen van een bedrijventerrein de meeste winst valt te behalen. 

Smartwayz kan wellicht co-financiering leveren voor projecten als het gaat om 

gedragsverandering rondom mobiliteit. Daarnaast kunnen ze afstemmen met Rijkswaterstaat 

en gezamenlijk de lobby oppakken richting politiek.  

2. Ontwikkelingen Merwedebrug 

In principe verandert er niets aan het plan, het betrof een bijzonder onhandige uitspraak van een 

projectleider. Het is wel belangrijk dat zowel vanuit gemeente als VNO aandacht blijft voor de 

lobby op dit thema.   

3. N629  

VNO en de gemeente trekken gezamenlijk op in de lobby richting de provincie. Er wordt ook een 

overleg gepland hierover tussen de voorzitters van VNO. Vervolg zal een overleg met de 

wethouders Breda, Tilburg en Oosterhout zijn. Er gaat een gezamenlijke brief uit namens VNO en 

de gemeente Oosterhout over de prioriteit om de N629 te realiseren. 

4. Status Onderzoek rotonde Vijf Eikenweg en de aansluiting Oosterhout Zuid  

Het onderzoek is afgerond, cijfermatig functioneert deze verkeerskundig over 10 jaar niet meer. 

Dit staat de bestemmingsplan wijziging voor de ontwikkeling van Rodenburg in de weg. Er wordt 

een vervolgonderzoek gedaan, onder andere met de gegevens van TomTom.  

5. Ontwikkeling Statendamweg in relatie tot aanpassing Hooipolder 

In de uitvoeringsagenda van de mobiliteitsvisie is het doortrekken van de Statendamweg richting 

Geertruidenberg opgenomen en de gedeeltelijke verlenging van het fietspad tot het laatste bedrijf. 

De zorgen gaan met name over de verkeersveiligheid van de kruising Bovensteweg-Statendamweg 

(al meerdere ongelukken gebeurd in de afgelopen weken). Bij de gemeente is hier vooralsnog niets 

van bekend, vermoedelijk omdat er geen politie bij is geweest. Daarnaast bestaat de zorg bij 

ondernemers dat de Statendamweg zeer waarschijnlijk zal  fungeren als een sluiproute om de files 

op de A27 te ontwijken. Dit laatste wordt wel gemonitord, als dit het geval is zou een tijdelijk 

aanpassing mogelijk worden.  

6. Update overige punten uitvoeringsagenda mobiliteitsvisie 2023/2024  

Gemeentes worden naar verwachting door het Rijk gekort op het algemene budget 
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(Gemeentefonds), dit kan ook consequenties hebben voor toekomstige gemeentelijke 

investeringen in infrastructuur. Projecten kunnen hierdoor vertragen, maar dit zal relatief weinig 

impact hebben voor bedrijven. Dit hangt ook samen met beschikbare ambtelijke capaciteit en 

afstemming dat grote verkeersprojecten niet tegelijkertijd uitgevoerd worden. Een deel zal later 

worden uitgevoerd maar dit zal relatief weinig die impact hebben voor bedrijven. De aanpassing 

van kruispunt Trommelen is iets verschoven vanwege het bouwverkeer in de binnenstad en de 

verbindingsweg Lage Molenpolderweg-Bredaseweg ook. Deze blijven wel op de planning staan, 

maar schuiven in de uitvoering iets naar achteren.  

7. Deelmobiliteit /  Bereikbaarheid bedrijventerreinen per fiets 

Het stimuleren van deelvervoer (bijvoorbeeld deelscooters) is onderdeel van de 

mobiliteitstransitie. Tot nu toe had de gemeente hierin geen formele rol, maar de gemeente is nu 

wel in gesprek met twee nieuwe aanbieders van deelscooters / fietsen. De gemeente heeft de 

ambitie om kaders te gaan stellen over bijvoorbeeld de stallingslocaties. De aanbieders hebben in 

de toekomst een vergunning nodig. Qua OV wordt meer ingezet op het bundelen van vervoer via 

bijvoorbeeld OV hubs. Op dit moment zijn er twee voorzien:  nabij het Amphia en aan de A27. Idee 

is dat vanaf de OV-hub de last mile maximaal verduurzaamd wordt. Belangrijk is wel dat een 

mobiliteitstransitie niet betekent dat er minder wordt geïnvesteerd in de reguliere infrastructuur. 

Ter aftrap van dit proces wordt in Q3/Q4 een brief aan de Raad gestuurd over de 

mobiliteitstransitie. Joost Stoker neemt ter voorbereiding in de zomer contact op met VNO-NCW, 

met de vraag welke input zij wensen mee te geven aan de Raad.  

8. W.v.t.t.k.  

- Vandaag ontvangen de bedrijven een uitnodiging voor de netwerkbijeenkomst op 6 juli. 

 

Het thema de volgende keer is arbeidsmarkt, locatie Gemeentehuis. 
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Actiepuntenlijst kwartaaloverleg Gemeente Oosterhout – VNO-NCW Amerstreek 28 maart 2023 

(schuingedrukt is afgehandeld)  

Datum  Onderwerp  Status  

28-03-2023  Hooipolder  Actie Gemeente: ontwerp fly-

over Hooipolder nog delen met 

VNO  

 

28-03-2023  HLO Techniek  Actie gemeente (Ruby): 

afspraak inplannen opstart 

projectteam 2023. Döhler is 

minder geïnteresseerd. Bostik, 

Tata en Curio zijn inmiddels 

aangehaakt bij gesprek  

 

28-3-2023  Leggerherziening primaire 

keringen  

Actie Gemeente (Guus) Tijdens 

volgend overleg een 

terugkoppeling geven van het 

overleg dat half mei staat 

gepland met gemeente 

Oosterhout, Drimmelen en 

Geertruidenberg.  

Er is een nieuw bestuur bij het  

waterschap – deze contacten 

moeten worden opgepakt  

28-3-2023  App arbeidsmigranten  Actie Gemeente (Alwin)  

Gemeente vraagt na bij 

uitzendbureaus of er behoefte 

is aan een app. 

Er wordt vanuit de regio West-

Brabant hoogstwaarschijnlijk 

iets opgezet met ondersteuning 

van de Provincie.  

8-6-2023 Camerabeveiliging Actie Gemeente 

Na definitieve keuze voor 

camerasysteem Everdenberg-

Oost bestuur VNO informeren 

over het gekozen systeem. 

   

 


